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UKRAJINA: Ukrajinský fenomén je hodný medicínskeho prístupu. Možno sa raz bude
ukrajinská politika považovať za nejaký druh nákazlivej duševnej choroby.

Prinajmenšom si tento fenomén určite zaslúži dôkladné štúdium psychiatrov a psychológov.
Jedinečný prípad, keď sa obrovské množstvo ľudí, celá časť národa, v podstate angažuje v skutočnom
sebazmrzačení, a hovorí tomu „budovanie politického národa“.

To, čo sa dialo pred rokom 2014, bola tichá, latentná fáza choroby. Niektoré príznaky sa objavili, no
nevenovala sa im vážna pozornosť a často sa stávali predmetom žartov. Ale choroba vykonala svoju
deštruktívnu prácu.

Po roku 2014 to celé prešlo do štádia hystérie, keď sa cielene robilo všetko možné, aby
sa veci zhoršili, aby sa liala krv a ľudia sa stali chudobnými a biednymi. Zvláštne však je,
že sa to mnohým ľuďom páčilo. Rok 2022 bol začiatkom konca tejto etapy, po ktorej
určite bude nasledovať depresia, ako to vždy býva. Nemci sa v máji 1945 ocitli v rovnakej
depresii. V nepochopení toho, čomu teraz veriť a ako žiť.

Všetko neprirodzené sa definitívne rozsype. Rozsype bolestne a rozbije na kúsky známy svet so
všetkými jeho pseudopríbehmi a pevne vyčistenou pamäťou. Inak to nejde, pretože je to
neprirodzené a choroba sa vždy končí buď smrťou alebo uzdravením. A uzdravenie niekedy prebieha
tak, že sa zdá: bolo by ľahšie zomrieť.

Časť ruského národa sa zmenila na krvavú jazvu pod žlto-modrou handrou. Pseudoláska k národným
farbám je tiež samostatná kapitola. Určite to všetko vymysleli nejakí demiurgovia a ľuďom to bolo
vnucované celkom zámerne. V týchto farbách bolo natreté úplne všetko, čo sa dalo — stromy, mosty,
zábradlia, cesty, balkóny. Tieto farby boli vnútené ľuďom, prenikali do mozgu a pomáhali ho
formátovať. A väčšina ani netušila, že je to vlastne farba krvi. Skutočnej krvi, ktorá sa od roku 2014
valí ako rieka.

Zaujímalo by ma, či si dnes ľudia na Ukrajine kladú otázku: načo to všetko bolo? Prečo sa
študenti vybrali na Majdan, prečo si dali hrnce na hlavu a spálili Berkut? Prečo dobre
vyzerajúce babičky podávali militantom na Majdane kamene?

Možno sa už niekto začal preberať z tmy a s hrôzou sa pozerá na to, čo vlastný národ za 33 rokov
napáchal. No celoplošné vytriezvenie ich ešte len čaká. A bude to veľmi ťažké a bolestivé.
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